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Memo 
Onderwerp Datum 
  Geluidscherm A7   20 mei 2025 

Aan Van 
  Gemeenteraad   College/M. Versteeg 

Doel  
  Informeren 

 

 

Beste leden van de raad, 

 

Medio 2024 heeft u van ons informatie ontvangen over de ontwikkelingen van een geluidscherm langs de 

A7 bij Wieringerwerf. De aanleiding hiervoor was de impasse in het proces en de gevolgen die dat had 

voor het woningbouwplan aan de Terpweg, onze planningen en de financiën. Met dit memo brengen wij u 

op de hoogte van de stand van zaken hierover. 

 

Onderwerpen en overeenkomst 

In 2024 zijn de gesprekken met Rijkswaterstaat over de plaatsing van het geluidscherm hervat. De 

onderwerpen bij die gesprekken zijn: de medewerking, de compensaties die gevraagd worden, het 

onderhoud en de instandhoudingstermijn. De combinatie van het scherm met de plannen van het Rijk om 

langs de A7 te voorzien in zonne-energie is niet langer aan de orde.  

 

Rondom de jaarwisseling zijn concrete stappen op de bovenstaande onderdelen gezet. Over de 

compensatie voor het vervangen van de bomen is overeenstemming bereikt. Het Rijk geeft aan dat 

hiervoor een combinatie mag worden gemaakt met de aanplant van bomen elders in Wieringerwerf. 

Hollands Kroon moet 100 bomen compenseren. We zijn aan het onderzoeken waar precies.  

 

Voor het onderhoud van het geluidscherm is duidelijk geworden dat het Rijk het onderhoud op ons 

verzoek aan Hollands Kroon over laat. Dat geeft een besparing van de kosten ten opzichte van de afkoop 

van het onderhoud aan het Rijk. De instandhoudingstermijn van het scherm wordt verlengd tot in ieder 

geval 2040.  

 

Al deze elementen worden op dit moment verwerkt in een conceptovereenkomst die we deze zomer 

verwachten. We zijn blij met deze ontwikkeling en hopen de geluidoverlast voor de omwonenden zo snel 

mogelijk aan te pakken. 

https://hollandskroon.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/62c32d30-6ce4-4e59-abaf-25aa43f58046?documentId=b1ead446-77c2-4e76-8781-0e0cd38bac08
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Financiering 

Uw raad heeft voor de plaatsing van het scherm in het verleden, via een voorbereidingskrediet in april 

2022 en de programmabegroting voor 2024, middelen beschikbaar gesteld. Hierbij is rekening gehouden 

met een bijdrage vanuit De Kop Werkt!. We hebben de toezegging ontvangen dat het bedrag ook in 2025 

beschikbaar blijft voor de gemeente. Wat de uiteindelijke hoogte van het nieuwe bedrag zal zijn wordt op 

dit moment onderzocht. Zodra concreet inzicht bestaat in de raming ontvangt u van ons een voorstel. 

 

Woningbouw 

De ontwikkelaar van het woningbouwplan aan de Terpweg onderzoekt mogelijkheden om niet langer 

afhankelijk te zijn van het geluidscherm en overweegt een oplossing voor het geluid van de A7 binnen het 

eigen project. We zijn hierover in gesprek met de ontwikkelaar. 

https://hollandskroon.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/b87296c1-070e-499c-becd-3f643397ffd8?documentId=4f790212-de20-40c2-8cdc-f00c81e0c42c&agendaItemId=11ceaada-a421-4511-bff3-1ee9521c3a81
https://hollandskroon.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Document/b87296c1-070e-499c-becd-3f643397ffd8?documentId=4f790212-de20-40c2-8cdc-f00c81e0c42c&agendaItemId=11ceaada-a421-4511-bff3-1ee9521c3a81

